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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

,,Miért nem képes a minisztérium kimutatni a parlagfű szennyezés miatt megvont
agrártámogatások összegét?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/1155. számú írásbeli kérdésemre 2018. szeptember 7-én kelt válaszában egyrészt arról
tájékoztatott, hogy ,,mivel a gyommentesség, mint támogathatósági feltétel nem gyom.fajonként és
gyomtípusonként kerül ellenőrzésre, így nincs adatunk arra vonatkozóan, hogy kizárólag parlagfű
miatti fertőzöttség miatt mennyi agrártámogatás került megvonásra, és ez mekkora földterületet
érintett."
A minisztérium azonban rendelkezik azzal a tudással, hogy kifejezetten parlagfűírtás elmaradása
tekintetében mely földtáblákkal kapcsolatban érkeztek bejelentések, azaz a bejelentések összevetése
a 10/2015. (III. 13.) FM rendelet 2. §-ban foglalt minimumkövetelményeket be nem tartó területek
nyilvántartásával egyértelműen megmutatja a kifejezetten parlagfű fertőzöttség miatt mely területek
váltak támogatásra jogosulatlanná.

Tisztelt Miniszter úr!

Az agrártámogatások kapcsán a következő kérdésem lenne Önhöz:
1) Miért nem tudja a minisztérium a parlagfűvel kapcsolatos bejelentések alapján kimutatni a

kifejezetten a parlagfűírtás elmaradása miatt támogatásra jogosulatlanná vált
földterületek nagyságát, illetve a ki nem fizetett alaptámogatás és zöldítés összegét?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. november 5.
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